
Zápisnica  z rokovania AS Fakulty PEDAS 

 

Dňa: 01.04.2019 

Miesto a čas rokovania: zasadacia miestnosť KŽD, 10:00 h 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny ( 17 z 21 členov) 

Ospravedlnení: 4 

Hostia: podľa prezenčnej listiny (2) 

 

Program zasadania: 

       Otvorenie  

1.    Voľba členov Disciplinárnej komisie AS FPEDAS 

2.    Schválenie návrhu zmeny Organizačného poriadku  FPEDAS  

3.    Schválenie Výročnej správy o činnosti FPEDAS za rok 2018 

4.    Schválenie Výročnej správy o hospodárení  FPEDAS za rok 2018 

5.    Voľba členov miestnej volebnej komisie do volieb AS UNIZA      

6.    Potvrdenie kandidáta na  zástupcu FPEDAS do Rady vysokých škôl 

7.    Rôzne  

 

Priebeh rokovania: 

V úvode  predsedníčka AS doc. Ing. JUDr. A. Novák Sedláčkovú, PhD. otvorila 

zasadanie senátu, privítala  senátorov a hostí - pána dekana prof. Ing. M. Poliaka, PhD. a pani 

tajomníčku Ing. V. Špalkovú. Vzhľadom na počet prítomných  senátorov predsedníčka AS 

FPEDAS skonštatovala, že AS FPEDAS je uznášania schopný. 

Následne predsedníčka AS FPEDAS oboznámila prítomných s programom zasadania, 

ktorý bol doplnený o 6. bod - Potvrdenie kandidáta na zástupcu FPEDAS do Rady vysokých 

škôl (ďalej len „RVŠ“), keďže dňa 29.3.2018 obdŕžala predsedníčka výzvu na zvolenie, resp. 

potvrdenie zástupcov do RVŠ na funkčné obdobie od 1.6.2019 do 31.5.2023. Predsedníčka 

AS  oslovila aj senátorov, so žiadosťou o prípadné návrhy zmeny programu zasadania. 

Navrhnutý program zasadania doplnený o bod č. 6 bol schválený všetkými prítomnými 

senátormi.  

Uznesenie č. 1: AS FPEDAS Žilinskej univerzity v Žiline schválil návrh 

programu rokovania AS FPEDAS v zmysle čl. 1 ods. 9 a 10 Rokovacieho poriadku AS 

FPEDAS. 

Prvým bodom zasadania bola voľba členov - Disciplinárnej komisie FPEDAS, 

podľa čl 5 ods. 3 Smernice UNIZA č. 166/2018 Disciplinárny poriadok. Návrh predložil 

dekan FPEDAS, navrhol nasledujúcich členov Disciplinárnej komisie FPEDAS: 

 

zamestnanecká časť: 

1.  doc. JUDr. Ing. Alena Novák Sedláčková, PhD. - predseda 

2.  doc. Ing. Viera Bartošová, PhD. 

3.  doc. Ing. Anna Dolinayová, PhD. 

 



študentská časť: 

1.  Dominika Kapečková  

2.  Bc. Klaudia Muchová 

3.  Ing. Radovan Slávik  

 
Výsledky hlasovania: 

Prítomní: 17 členov 

Zamestnanecká časť: 

doc. JUDr. Ing. Alena Novák Sedláčková, PhD. 

Za: 16  

Proti: 0 

Neplatný:1 

 

doc. Ing. Viera Bartošová, PhD. 

Za: 16  

Proti: 1 

 

doc. Ing. Anna Dolinayová, PhD. 

Za: 17  

Proti: 0 

 

Študentská časť: 

Bc. Klaudia Muchová 

Za: 17  

Proti: 0 

 

Dominika Kapečková 

Za: 16  

Proti: 1 

 

Ing. Radovan Slávik 

Za: 16  

Proti: 1 

Uznesenie č. 2: AS FPEDAS Žilinskej univerzity v Žiline zvolil členov 

disciplinárnej komisie FPEDAS . Zamestnanecká časť Disciplinárnej komisie FPEDAS 

na nasledujúce 4. kalendárne roky a študentská časť na 1. kalendárny rok. 

 

 Ďalším bodom zasadania bolo schválenie zmeny Organizačného poriadku  

FPEDAS v súlade s § 27 ods. 1 písm. a) zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách v znení 

neskorších predpisov (ďalej len „zákon o VŠ“). Návrh zmeny Organizačného poriadku  

FPEDAS predložil dekan fakulty, a zároveň informoval senátorov o administratívnej 

nezhode, medzi reálnou situáciou na pracoviskách, ktorá bola zistená a SAP - om, kedy 

zároveň predložil senátorom upravené správne štruktúry jednotlivých pracovísk – Katedry 

železničnej dopravy, Katedry kvantitatívnych metód a hospodárskej informatiky a Katedry 

ekonomiky.  



 

Výsledky hlasovania: 

Prítomní: 17 členov 

Za: 17  

Proti: 0 

Zdržal sa : 0 

 

 

Uznesenie č. 3: V súlade s § 27 ods. 1 písm. a) zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých 

školách v znení neskorších predpisov schválil AS FPEDAS Žilinskej univerzity v Žiline  

zmenu Organizačného poriadku FPEDAS v súlade s čl. 1 ods. 18 písm. a) Rokovacieho 

poriadku AS FPEDAS. 

 

 Tretím bodom zasadnutia bolo schválenie Výročnej správy o činnosti FPEDAS za 

rok 2018 v súlade s § 27 ods. 1 písm. g) zákona o VŠ. Správu predložil a prezentoval dekan 

fakulty. V diskusii  vystúpili viacerí senátori  so žiadosťou o doplnenie údajov z prieskumu  

uplatniteľnosti absolventov /respondentov na trhu práce a spokojnosťou s kvalitou 

poskytnutého vzdelania. Predkladateľ akceptoval pripomienku, ktorú zapracuje. 

  

Výsledky hlasovania: 

Prítomní: 17 členov 

Za: 16  

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 

 

Uznesenie č. 4: V súlade s § 27 ods. 1 písm. g) zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých 

školách v znení neskorších predpisov schválil AS FPEDAS Žilinskej univerzity v Žiline  

Výročnú správu o činnosti FPEDAS za rok 2018 v súlade s čl. 1 ods. 18 písm. f) 

Rokovacieho poriadku AS FPEDAS. 

 

 

Ďalším bodom zasadnutia bolo schválenie Výročnej správy o hospodárení 

FPEDAS za rok 2018. Správu predložil dekan fakulty a prezentovala ju  pani tajomníčka 

Ing. V. Špalková. Jednotliví senátori v diskusii žiadali podrobné vysvetlenie niektorých 

údajov v tabuľkách, ich doplnenie a odstránenie formálnych chýb v texte. Predkladateľ 

akceptoval pripomienky. 

 

Výsledky hlasovania: 

 

Prítomní: 17 členov 

Za: 17  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 5: V súlade s § 27 ods. 1 písm. g) zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých 

školách v znení neskorších predpisov schválil AS FPEDAS Žilinskej univerzity v Žiline  

Výročnú správu o hospodárení FPEDAS za rok 2018 v súlade s čl. 1 ods. 18 písm. f) 

Rokovacieho poriadku AS FPEDAS. 

 



Piatym bodom zasadania  bola Voľba členov miestnej volebnej komisie do volieb 

do AS UNIZA v súlade s čl. 4 ods. 5 zásad volieb do AS UNIZA. Informácie k voľbe 

predložila predsedníčka AS FPEDAS. Senátori navrhli dvoch kandidátov: Ing. Vladimíra 

Šalagu, PhD. a Bc. Klaudiu Muchovú.  

 

Výsledky hlasovania: 

 

Prítomní: 17 členov 

Ing. Vladimír Šalaga, PhD. 

Za: 17  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Bc. Klaudia Muchová  

Za: 17  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 6: V súlade s  čl. 4 ods. 5 zásad volieb do AS UNIZA zvolil AS FPEDAS 

Žilinskej univerzity v Žiline   za členov miestnej volebnej komisie do volieb AS UNIZA 

2019  pána Ing. V. Šalagu, PhD. a slečnu Bc. K. Muchovú. 

 

Ďalším bodom zasadnutia bolo potvrdenie zástupcu  FPEDAS do Rady vysokých 

škôl SR.  Predsedníčka AS FPEDAS oboznámila senátorov z funkčným obdobím Rady vysokých 

škôl SR a možnosťou potvrdenia už zvoleného zástupcu za FPEDAS v súlade s čl. 1 bod 3 

Rokovacieho poriadku RVŠ.  Na základe  uznesenia č. 2 zo zasadania AS FPEDAS zo dňa 

21.01.2019, kedy bola zvolená prof. Ing. Tatiana Čorejová, PhD., prebehlo hlasovanie o potvrdení 

jej členstva ako zástupcu  AS FPEDAS do Rady vysokých.  

Výsledky hlasovania: 

Prítomní: 17 členov 

Za: 16  

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 

 

Uznesenie č. 7: V súlade s  čl. 1 bod 3 Rokovacieho poriadku do RVŠ potvrdil AS 

FPEDAS Žilinskej univerzity v Žiline   za zástupkyňu FPEDAS v RVŠ pani Dr. h. c. 

prof. Ing. T. Čorejovú, PhD.. 

 

Rôzne 

V bode rôzne vystúpil prof. Ing. T. Klieštik, PhD.  s informáciou o poklese študentov 

na prednáškach, z dôvodu rastu cien parkovného. Ďalej v diskusii vystúpili aj senátori 

študentskej časti  AS FPEDAS s informáciou o náraste stravného pre študentov a systémom 

parkovania v ubytovacích a vzdelávacích komplexoch ŽU. Dekan fakulty požiadal 

senátorov študentskej časti AS o stretnutie a zároveň ich požiadal, aby si pripravili 

konštruktívne návrhy k riešeniu systému parkovania.  

V Žiline 02.04.2019 

Zápisnicu vyhotovila: doc. Ing. Bibiána Buková, PhD., 

overila predsedníčka AS FPEDAS: doc. Ing. JUDr. A. Novák Sedláčková, PhD. 

  


